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Småvatna Fjellstyre ønsker å komme med følgende innspill til forslag til arealplan: 

- I vårt område, Staldvika Sør, ønsker vi at det skal åpnes for spredt boligbyggelse. 

Vi anser det som viktig at våre etterkommere også kan bosette seg i vår grend, uten å måtte bo i et 
regulert felt for formålet. 

Her har det aldri vært et byggefelt, og vi ønsker at den strukturen med at naboen bor noen steinkast 
unna, og ikke like ved opprettholdes. 

Gjerne i form av at det synliggjøres at det kan søkes, men at det må ved en søknad foretas 
utredninger før iverksettelse. 

 

- Vi ønsker at nest siste punktet på side 17 i planbeskrivelsen endres. Teksten som står er: 
Næringsutvikling må ikke tilsidesettes på tross av samenes rettigheter. 

Vi ønsker næringsutvikling, men vi ønsker også at det skal skje i samspill mellom næringsaktører i 
kommunen, ikke på tross av den ene eller den andre. Samene er også viktige næringsaktører i 
bygda vår. 

Vi stiller oss også kritiske til at det i et kommunalt dokument faktisk kan stå setninger som disse. 
Vårt forslag er at denne setningen fjernes. 

 

 

Med vennlig hilsen 

Småvatna Fjellstyre 

v/ Liv Tømmermo-Reitan, Leder 

 

 


